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Onderwerp: Schriftelijke vragen over Fasering Ruimtelijke Projecten

De fractie van de VVD heeft een aantal schriftelijke vragen voor het College over het memo Behoefte aan 
fasering diverse projecten van 10 november 2020.
 
Korte beschouwing over het memo
 
We lezen dat ten aanzien van ruimtelijke projecten er personele capaciteitsproblemen zijn geconstateerd 
waardoor bestaande planningen moeten worden gefaseerd. Dit verbaast ons gezien de vele extra Fte's die voor 
2021 opnieuw zijn gebudgetteerd in de programmabegroting. Overigens wordt niet duidelijk gemaakt wat 
exact moet worden verstaan onder faseren van projecten. Ook verbaast het ons dat ondanks het tekort aan 
capaciteit, de corona crisis en de vele werkzaamheden met betrekking tot de Omgevingswet en de 
Omgevingsvisie, die juist nu nadrukkelijk spelen, het College toch kans ziet om de vele ambities ongewijzigd te 
laten. Dit laatste wordt gesteld zonder nadere onderbouwing. Het memo maakt in het geheel niet duidelijk in 
hoeverre het handhaven van ambities planmatig en financieel reëel is. En ook de effort die gaat zitten in de 
overgang naar programmatisch werken zal naar onze inschatting zijn effect hebben op de haalbaarheid van 
ambities.
 
Helaas leverde de Informatieve Raad op 14 januari 2021 over de fasering ruimtelijke ontwikkeling niet het voor 
ons gewenste inzicht op, vandaar de aanvullende schriftelijke vragen hieronder.
 
Onze vragen
 

1. Als het College stelt te willen vasthouden aan de ambities van het Coalitieprogramma, dan betekent 
fasering ongetwijfeld dat diverse projecten verschuiven in de tijd. Graag ontvangen wij van het College 
een overzicht van de consequenties die de betreffende faseringen nog meer zullen hebben.

2. Kan het College aangeven op grond van welke gegevens het College het mogelijk acht om vast te 
houden aan de grote bestuurlijke ambities zoals geformuleerd ten aanzien van de ruimtelijke 
projecten?

3. Wat zijn de financiële consequenties ten aanzien van de beoogde fasering van de betreffende 
projecten? In hoeverre worden de jaar-exploitaties uit de programmabegroting beïnvloed? Op grond 
van welke financiële cijfers is het College tot de conclusie gekomen, dat het in ieder geval niet de 
financiën zijn die nopen tot het wijzigen van de ambities?

4. Kan het College aangeven hoe zij nu al tot de conclusie kan komen dat de ambities niet behoeven te 
worden gewijzigd terwijl er, voor zover wij weten, nog geen gewijzigde planning is die voortvloeit uit 
het noodzakelijk geachte besluit om projecten te faseren? Of moeten wij de bestuurlijke 
termijnagenda zien als de gewijzigde planning? 

5. Wij ontvangen graag de planningen per project op grond waarvan het College heeft kunnen 
concluderen dat de ambities niet behoeven te worden aangepast.  

 
Aangezien het memo en de Informatieve Raad over dit onderwerp bovenstaande vragen oproepen en ook de 
begroting 2021 die in november 2020 is geaccordeerd klaarblijkelijk nog niet uitging van de informatie uit het 
memo, verzoeken wij het College deze keer niet de hele termijn van 6 weken te benutten voor beantwoording 
van onze vragen maar te zorgen voor een snellere beantwoording. De Raad kan  zich dan spoedig beraden over 
dit belangrijke onderwerp.

We zijn benieuwd naar de reactie van het College. 
 
Met vriendelijke groet,
 
Johan Jägers, namens de fractie van de VVD


